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Verksamhetsberättelse för Mariestads Ridklubb 2024.  
 
Styrelsen 
Styrelses sammansättning har varit följande: 
Magnus Johansson ordförande, Erik Randén vice ordförande, Doris Ohlin kassör, Anita Odhner Källgård 
sekreterare, Ylva Schultz ledamot, Alexandra Ahlinder ledamot och som ledamot från US, Julia Johansson.  
Suppleanter har varit David Nyström och Magnus Runersjö. Thea Lundell, personlig suppleant från US. 
 
Linda Agmell, var under våren med på de flesta sammankomster som representant för den dagliga 
verksamheten och under hösten har Anna Krussgård-Jansson skickat en utförlig rapport om verksamheten 
inför kommande styrelsemöten. Då hon haft möjlighet, har hon också deltagit på styrelsemötet. 
Styrelsen har haft sammanträden ungefär en gång i månaden, vilket resulterat i tretton protokollförda möten 
under året. 
 
Övriga förtroendeposter 
Valberedningen har utgjorts av Jessica Söderberg, sammankallande, samt Elisabeth Magnusson och 
Karolina Svensson. Revisorer för 2024 har varit Helen Källgård och Ylva Källgård. Revisorssuppleant har Karin 
Glans varit.  
 
Verksamhetsåret 2024  
Årsmötet hölls i MRK:s cafeteria och Fredrik Johansson höll i ordförandeklubban under 
mötesförhandlingarna. 
Föreningen har som vanligt haft ridskole- och tävlingsverksamhet som huvudsaklig sysselsättning. Eftersom 
klubbens utebanor ännu inte är i ett tävlingsmässigt godtagbart skick, har tävlingar anordnats under 
inomhussäsongen. Föreningen har även drivit uthyrning av boxplatser.  
Medlemsstallet har idag nio uppstallade hästar och i uteboxarna finns det fyra uppstallade.  
Vid december månads slut hade 374 personer betalt medlemsavgift för 2024, varav 169 personer var 
juniorer. 
 
Under året har två "fixardagar" anordnats, vilka hade en bra uppslutning. Vid några tillfällen har även 
specialinsatser gjorts, med t ex hagarna, vilket har lockat ett antal medlemmar. 
Arbetet med att kunna åter få våra utebanor i ett tävlingsmässigt godtagbart skick, pågår fortfarande. 
 
Det administrativa hjälpmedlet, Hippocrates, har börjat implementeras och används mer och mer i 
verksamheten. 
Under sommarhalvåret ordnades möjlighet att ta ridborgarmärket. Några utsedda kontrollanter var 
personalen behjälpliga att genomföra kontroller. 159 tog märket i MRKs regi. 
I augusti ordnades en grillkväll i samarbete med SISU, där samtliga kommittémedlemmar, styrelse, 
valberedning och revisorer var inbjudna. Under den kvällen informerade SISUs representant, Dennis 
Aronsson, om dess möjligheter, Linda Agmell avtackades och Anna Krussgård-Jansson fick möjlighet att 
presentera sig. 
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Under hösten har ett omfattande arbete med hästarnas hagar och utevistelse gjorts. Fyra stycken 
foderhäckar samt slowfeednät har köpts in för att underlätta för den dagliga utfodringen utomhus.  
Hagarna har också organiserats och delvis fått en annan sträckning. Allt för att kunna tillgodose hästarnas 
naturliga behov av flockgemenskap, utevistelse och foderintag. Detta har också eƯektiviserat personalens 
arbete. 
 
Ridskoleverksamheten 
Ridskolans verksamhet har under hösten ökat antalet uppsittningar och det finns även en kö, för att få en 
plats i en ridgrupp. Det är idag ca 206 ridande elever i veckan. Utöver det, är det ytterligare elever i drop-in-
grupper. Dessa möjligheter till drop-in har varit fredagsflexridning och knatteridning på lördagar. Båda dessa 
aktiviteter har varit mycket uppskattade. 
Under höstterminen har det ingått ett teoritillfälle för varje ridgrupp. 
Ytterligare aktiviteter under året har varit; hästfritids, ridläger och övriga lovaktiviteter. Under hösten har även 
träningshoppning och uteritter anordnats. Det har varit ett stort intresse för samtliga aktiviteter. 
 
Personal 
Personalstyrkan har under året utgjorts av Linda Agmell, som verkade som 
klubbchef t o m 1juli. Den 5 augusti tog Anna Krussgård-Jansson över den rollen och arbetar på 100%. Hon 
var också genom sitt företag anlitats som instruktör under våren, då hon undervisade på lördagar. Erika 
Franzén har fortsatt tjänstgjort på 86% och Malin Andersson på 100% men har sedan den 27/3 varit 
heltidssjuk-skriven. 
 
De som har stått för stall- och hästskötsel är Anna-Lena Skogsberg på 100 % och Emelie Vestheim på 75%. 
För att täcka upp Malins tjänst, har Jan Mattsson varit tillfälligt visstidsanställd under sommaren och hösten 
på 20%. Ebba Riggmyr har varit tillfälligt visstidsanställd fr o m november på 50 %. Hennes huvudsakliga 
uppgift har varit häst-och stallskötsel och Lovisa Håkansdotter-Wallin har varit tillfälligt visstidsanställd som 
instruktör. Hennes huvudsakliga uppgift har varit att ta hand på fredagarnas ridlektioner under höstterminen 
samt arbeta var tredje helg. 
 
Ekonomi 
Klubben har under året köpt ekonomisk tjänst av Lots och senare av Ludvig &Co. 
Liksom tidigare år har klubben under verksamhetsåret sökt och beviljats bidrag från John Hedins fond och 
Grevillies stiftelse. 
Från Grevillies stiftelse delades det ut 50 000 kr och samma summa från John Hedins fond. Dessa pengar 
har använts till hästinköp. 
En ny ansökan till Grevillis stiftelse är inskickad. Ansökningstiden gick ut den 31/12-2024  
 
Hästar 
Klubbens hästmaterial har förändrats en del under året. Idag har MRK femton egna hästar. För att hjälpa upp 
det akuta läget på hästbrist, så har fyra hästar under höstterminen hyrts in från Gällstad Ridcenter och en 
häst från Magnus Runersjö. Mycket utbildning och veterinära insatser har gjorts på MRKs egna befintliga 
hästmaterial.  
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Kommittéer 
Det har under året funnits fem kommittéer, dressyr-, hopp-, fälttävlan-, kiosk- och anläggningskommittén. 
 
Dessa rutiner har gällt för kommittéerna. 
 De sammankallande i kommittéerna namnges på det konstituerande mötet. 
 Sammankallande person bör inte vara styrelsemedlem. 
 Styrelserepresentant /kontaktperson bör finnas med till varje kommitté. 
 Personalrepresentant/ kontaktperson ska finnas med till varje kommitté. 
 Sammankallande tillsammans med medlemmarna i kommittén, fastställer själva kommittémedlemmar. 
 Sammankallande ansvarar för att meddela styrelsens sekreterare vilka personer som ingår i kommittén 

och om förändringar som eventuellt sker under året. 
 
Tävlingslicenser 
Under 2024 löstes följande tävlingslicenser för Mariestads Ridklubb. 
23 seniorlicenser, 12 juniorlicenser, 10 barnlicenser, 1 internationell licens och 16 meetinglicenser. 
Detta är en minskning jämfört med föregående år. 
 
Stort tack till alla engagerade medlemmar. Utan ideellt arbete är vår verksamhet helt enkelt inte möjlig.  
Stort tack också till personal och sponsorer för gott och värdefullt samarbete under året. 
 
Mariestad 2025-01-30 
 
 
 
 
 
___________________________ ___________________________ ___________________________ 
Magnus Johansson, ordförande Erik Randén, vice ordförande Doris Ohlin, kassör 
 
 
 
 
___________________________ ___________________________ ___________________________ 
Anita Odhner Källgård, sekreterare Alexandra Ahlinder, ledamot Ylva Schultz, ledamot 
 
 
 
 
___________________________ ___________________________ ___________________________ 
Julia Johansson, ledamot från US  David Nyström, suppleant Magnus Runersjö, suppleant 
    


